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Het nieuwe seizoen is weer van start gegaan. 

De zomervakantie is weer voorbij, en dat betekent ook de start van het nieuwe voetbalseizoen. 
Veel veranderingen, want er is natuurlijk weer het een en ander veranderd in de teamindeling. 
Gelukkig heeft iedereen weer een plekje gevonden in een van de vele teams die we als vereniging 
hebben ingeschreven (er dat zijn er weer meer dan vorig seizoen). 
Alle trainingen zijn hervat, en de eerste wedstrijden (oefen of beker) zijn al gespeeld. 
Ons eerste team speelt met ingang van dit seizoen op de zaterdag in de 5e klasse. 
Dit betekent nog meer sfeer  en drukte op de zaterdagmiddag, zeker ook gezien de vele derby’s 
tegen de andere Enschedese verenigingen. 
 
Stand van zaken SVV’91 op ons complex 

Even leek het er op dat SVV, een van de bespelers van het toekomstige nieuwe complex, met 
ingang van dit seizoen al vast de eerste stappen hier zou gaan zetten. Hun eerste elftal heeft 
inmiddels een aantal trainingen in Zuid afgewerkt, maar deze week is duidelijk geworden dat een 
overgang op dit moment niet haalbaar is. 
Eerst zal het afgekeurde kunstgrasveld aan de kant van Aramea moeten worden vervangen en 
ook een flinke opknapbeurt van een deel van hun kleedkamers is noodzakelijk. Zoals het er nu 
naar uitziet zal een overgang pas met ingang van het seizoen ’25-’26 plaats vinden.  
 
In het huwelijksbootje 

 
Op 6 september trouwde onze trainster van JO 10-1, 
Kathy Vije,  met haar Jan Jaap Hofstra.  
Haar team verraste het bruidspaar, en stond Kathy 
en Jan Jaap bij het naar buiten komen van het 
stadhuis op te wachten in een mooie ereboog. 
Kathy en Jan Jaap, ook vanaf deze kant nog van 
harte gefeliciteerd.  

 
Roken binnen (en buiten) de poorten 

Ons sportcomplex is al enig tijd rookvrij, en dat is met bordjes bij de poort ook aangegeven. 
Toch blijkt het lastig om hier mee om te gaan, al zal dat vaak ook onbewust zijn. 
We willen er hierbij dan ook nogmaals op wijzen dat er binnen de poort niet meer gerookt mag 
worden (vanaf 2025 is dat zelfs een wettelijke regeling). 
Maar ook het roken net buiten de poort levert voor velen toch nog een probleem op, met name 
omdat dit vaak een groepjes gebeurt, waardoor de andere bezoekers (en dus ook alle jeugd) door 
een walm van rook naar binnen moeten. Er zal dus op korte termijn een rookzone buiten de poort 
worden aangegeven. 
  



Nieuwe vrijwilligers gezocht 

Een vereniging kan natuurlijk niet zonder vrijwilligers, en daarvan hebben we er natuurlijk nooit 
genoeg. We zijn dus op allerlei manieren bezig om nieuwe vrijwilligers te werven, en dit kan 
natuurlijk het beste bij mensen die al een band met Victoria’28 hebben, namelijk onze leden en 
ouders van de leden. 

Een kleine greep uit de mogelijke werkzaamheden: 

Gastheren-vrouwen op de wedstrijddagen. Je ontvangt onder meer de bezoekende teams en de 
scheidsrechters,en maakt ze wegwijs op het complex. 

Kantinehelden op zowel de wedstrijddagen als trainingsavonden zorg je voor een goede sfeer en 
een warm welkom in onze kantine. 

Scheidsrechters, trainers en leiders voor onze jeugdteams zorgen er voor dat iedereen kan 
trainen en wedstrijden spelen. 

Medewerkers onderhoud sportpark. Je draagt bij aan een nette aanblik van zowel de 
buitenruimte, kleedkamers als de kantine. 

Het aantal uren en de werktijden zijn  altijd in overleg. 

Natuurlijk zijn er veel meer mogelijkheden om actief te worden. Kom gewoon eens langs om te 
praten of maak een afspraak via een van onderstaande mailadressen of meld je in de kantine. 
 
Wil jij ons helpen om het komende seizoen tot een succes te maken en bij te dragen aan de 
ontwikkeling van jong talent, maar tegelijkertijd ook zelf nieuwe mensen ontmoeten en deel uit 
te maken van een warm team? 
Meld je dan aan via voetbal@victoria28.nl of organisatie@victoria28.nl 
 
Terugblik vrijwilligersavond 

Op zaterdag 7 september hebben we onze actieve vrijwilligers weer in het 
zonnetje gezet en bedankt voor hun inzet in het afgelopen seizoen. Het blijft 
natuurlijk onmogelijk om een datum te vinden waarop iedereen kan en wil, 
maar toch hebben zo’n 50 vrijwilligers die avond genoten van een heerlijk 
Chinees buffet. Voorzitter Gerard Tenniglo benadrukte in zijn (korte) toespraak 
dat een vereniging als Victoria’28 niet kan zonder de inzet van veel 
vrijwilligers, en sprak de hoop uit dat we ook het komende seizoen weer op 
iedereen mogen rekenen. 

Levering nieuwe kledinglijn vertraagd 

Onlangs hebben we al in een afzonderlijk bericht laten weten dat de 
levering van de nieuwe kledinglijn ernstige vertraging heeft opgelopen. 

De nieuwe wedstrijdkleding zal pas over ruim 3 maanden beschikbaar 
zijn, de andere artikelen hopen we binnenkort te kunnen uitleveren. 
Via je eigen team (trainer/leider) krijg je hierover dan verder bericht. Op 
alle wedstrijdkleding van de jeugdteams zal dan ook de naam van een 
nieuwe sponsor zichtbaar zijn.  
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ALV (Algemene Leden Vergadering) 

Op woensdag 6 november houden we weer onze jaarlijkse ledenvergadering. 
Houdt deze datum dus al vast vrij. We beginnen dit jaar wat later, namelijk om 20.30 uur. 
De uitnodiging met agenda volgt medio oktober 
Een zeker agendapunt is de benoeming van een nieuwe penningmeester, want Eugene 
Haasewinkel zal in verband met drukke werkzaamheden niet langer in die functie aanblijven. 
Wel zal hij als adviseur een rol krijgen in het bestuur. 
Ook zal op deze vergadering een voorstel voor een verbreding van de organisatie aan de orde 
komen. Een werkgroep, bestaande uit betrokken leden uit de technische hoek heeft hier de 
afgelopen periode hard aan gewerkt en regelmatig overlegd met het bestuur. 
 

De volgende nieuwsbrief verschijnt rond 15 december. 
Heeft u ook nieuwtjes die voor alle leden en ouders belangrijk zijn? 
Mail dit dan naar secretaris@victoria28.nl 
 

 


